

跨專業長期照顧與管理碩士學位學程

110 學年度

最低修業年限	本學程修業期限以一至四年為限(不含休學期間)。
應修學分數	本學程學生於修業期間，應完成本學程不含碩士論文(6 學分)至少 30 學分之課程。
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	<p>1.學生入學後須修讀本學程以下必修科目(16 學分)，並於畢業前修讀通過：</p> <p>I)長照核心專業課程(長期照護政策、長照給付支付照管及個管、長照跨專業服務與整合、長照機構經營管理與品質確保、基本照顧服務)。</p> <p>II)研究分析課程(研究法、生物統計學)。</p> <p>III)專題討論(長照跨專業實務討論與分析(I)、長照跨專業實務討論與分析(II))。</p> <p>IV)必修之『學術研究倫理課程』。</p> <p>2.本學程不適用學則「研究生必修科目不及格，經重修一次仍不及格者，應予退學。」之規定。</p>
備註	

Master Program in transdisciplinary long-term care and management

Academic Year 2021

Mini. Term of Study	Limited to one to four years for students of this master program (excluding the period of suspension).
Minimum Credits	The students of master program must complete at least 30 credits in this master program (excluding the 6 credits of master thesis).
Curriculum and Regulations	<p>1. Students must take and pass the following courses (16 credits) offered by this master program before graduation:</p> <p>I) Required Course : Long Term Care Policy, Long-Term Care Benefits/Payment Design, Care And Case Management, Transdisciplinary Long-Term Care Services and Integration, Management and Quality Assurance of Long-term Care Institutions, Basic home care.</p> <p>II) Research and Analysis Course (Research Methods, Biostatistics).</p> <p>III)Seminar (Seminar on transdisciplinary long-term care practice(I), Seminar on transdisciplinary long-term care practice(II)).</p> <p>IV) Required Course of “Academic Research Ethics Education”.</p> <p>2. “The students who fail to the required courses, and still fail to the required courses after a reexamination should drop out of school.” is not applicable in this master program.</p>